
Александар Вулин: Ако ЕУ поставља услове за које зна да неће бити испуњени и тражи оправдање да не будемо њен члан, онда треба наставити својим путем
недеља, 20 мај 2018 18:31

Министар одбране Александар Вулин коментарисао је изјаву шефа делегације ЕУ у
Србији, Сема Фабриција да је однос према КиМ кључни услов за улазак Србије у ЕУ.

  

  

Он је истакао да ако је Европској унији кључан само однос према косметском проблему и
ако поставља услове за које зна да неће бити испуњени и тражи оправдање да Србија
не буде њен члан, онда треба размислити о промени приоритета наше спољне политике.

  

"Не знам у чије име говори господин Фабрици, земаља Европске уније које су признале
Косово или оних које то нису? Ако Европској унији нису важни наша економија, наша
демократија, наше управљање мигрантском кризом, наша политика мира и стабилности
због које напредује читав регион, ако јој је кључан однос према решавању косметског
проблема, проблема у чијем је стварању ЕУ активно учествовала, онда је време да
размислимо о промени приоритета наше спољне политике", указао је Вулин у изјави за
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јавност, наводи Танјуг.

  Он сматра да ако ЕУ поставља услове за које зна да неће бити испуњени, онда треба
наставити својим путем.   

"ЕУ која поставља услове за које зна да неће бити испуњени је ЕУ која тражи
оправдање да не будемо њен члан, а то треба прихватити и наставити својим путем.
Србија коју води Вучић није Србија која се одриче себе, та времена су прошла са
одласком са власти миљеника Европске уније", изјавио је Вулин, саопштено је из
Министарства одбране.

  

Шеф Делегације ЕУ у Србији Сем Фабрици рекао еј за данашњи "Блиц" да је Косово
кључни елемент за приступање Србије Европској унији, али не и једини, као и да нема
промене формата дијалога Београда и Приштине и укључивања других страна.

  

Према његовим речима, нормализација односа са Приштином и напаредак у области
демократије и владавине права два су главна покретача за улазак Србије у ЕУ.

  "Наравно, Косово је кључни елемент. ЕУ је већ дала до знања колико је то важно и
управо због тога и пружа добре услуге у дијалогу. Посвећени смо дијалогу, али напретка
мора бити и у области владавине прва", рекао је Фабрици за "Блиц".   

Упитан да ли ће Србија морати да призна независност Косова, Фабрици каже да ЕУ има
статусно неутралан приступ и да је потребна пуна нормализација односа између
Београда и Приштине.

  

(Танјуг)
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